
DR. VERNON COLEMAN: EXPERIMENTÁLNE
COVID “VAKCÍNY” SA UKÁZALI AKO
MIMORIADNE NEBEZPEČNÉ, SKUTOČNÁ
HROZBA PRE PREŽITIE ĽUDSKEJ RASY.
ELITY SA SNAŽIA ZLIKVIDOVAŤ 90%
SVETOVEJ POPULÁCIE
- CZ24 News | 22. července 2021

Dr. Coleman

Ak už nejaký čas čítate moje články, tak viete, že nikdy nepreháňam. Tiež viete, že za posledný rok
boli moje prognózy, odhady a analýzy absolútne presné.
Teraz však viac ako kedykoľvek predtým potrebujem vašu pomoc. Ak nebudeme spolupracovať,
potom sme odsúdení na zánik. Potrebujem vašu pomoc, aby sme pomocou tohto článku oslovili
milióny. A keďže veľké platformy a mainstreamové médiá obmedzili môj prístup, nemôžem to bez vás
urobiť.

Som presvedčený, že toto je najdôležitejší článok, aký ste kedy prečítali. Musíte to distribuovať. V
najbližších dňoch by ste mali tento článok poslať všetkým, ktorí majú e-mailovú adresu – známu aj
neznámu. Zašlite ho každému novinárovi, ktorého e-mailovú adresu nájdete.

Pamätáte si na video, v ktorom sedeli Bill a Melinda Gatesovci, ironicky sa usmievali a hovorili, že
ďalšia pandémia prinúti ľudí venovať jej pozornosť?
Myslím, že viem, čo sa chystá. Všetci vieme, že nikým nevolená elita, zástancovia Agendy 21 (Agenda
21) a Veľkého reštartu, sa neustále snažia zničiť 90 – 95% svetovej populácie.
Bohužiaľ sa obávam, že už môže byť neskoro na záchranu mnohých, ktorí už boli očkovaní. Milióny sú
už odsúdení na vyhynutie a obávam sa, že veľa ľudí zomrie, len čo sa dostanú ku koronavírusu.

Ale je tu niečo, kde sa plány elity vážne zrútili.
A výsledkom je, že aj tí z nás, ktorí vakcínu nedostali sú zjavne tiež vo vážnom nebezpečenstve.
Musíme udržiavať náš imunitný systém v čo najlepšej kondícii rozumným stravovaním a
príjmom vitamínu D. A možno sa jedného dňa budeme musieť držať ďalej od očkovaných.

Verím, že teraz predstavujú skutočnú hrozbu pre prežitie ľudskej rasy.
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Dlho varujem pred nebezpečenstvom vakcín proti COVID-19. Viem, že sa naozaj nemôžu nazývať
vakcínami (aj keď sa jedna oficiálna definícia zmenila tak, aby zodpovedala ich požiadavkám), ale ak
pomenujeme správnym výrazom – „génová terapia“, potom tí, ktorých sa snažíme osloviť, nebudú
vedieť, čo hovorím, pretože im povedali, že sú to vakcíny.

Takmer pred rokom som nabádal, že jeden z dôvodov, prečo sa riziko koronavírusu zveličuje, je
zavedenie povinného očkovacieho programu. Falošná pandémia COVID-19 bola v skutočnosti
čiastočne vytvorená s cieľom nájsť dôvod pre vakcíny, a nie naopak – že vakcína bola vyvinutá ako
riešenie umelej hrozby, ktorú predstavuje COVID-19.

Už mesiace varujem, že experimentálne vakcíny sú nebezpečné a majú veľa potenciálne smrteľných
vedľajších účinkov. Významné osobnosti a mnoho lekárov, ktorí tvrdia, že vakcína je
bezpečná, sa mýlia. Mal som pravdu, keď som tvrdil, že vakcíny môžu zabiť viac ľudí ako COVID-19.
Teraz sa však ukazuje, že vakcíny zabijú aj stovky miliónov ľudí, ktorí neboli očkovaní.

Kedysi som veril, že hoax o COVID-19 bol naplánovaný na konkrétny účel zabíjania čo najviac
starších a chorých ľudí a zavedenia povinného očkovania. Hovoril som o tom vo svojom prvom videu
v polovici marca 2020. Samozrejme, za tým všetkým bol plán na zničenie a následne obnovu
hospodárstva v súlade s požiadavkami „Agendy 21“ a „Veľkého resetu“.

Niekoľko dní po prvom zobrazení videa som bol brutálne napadnutý na internete. Úplne sa zmenil
môj záznam na Wikipédii, odstránili sa podrobnosti všetkých mojich kníh, televíznych programov a
článkov.

Nazvali ma pochybným konšpiračným teoretikom. Natočil som video vysvetľujúce, ako zmenili vstup
na Wikipédiu, aby ma očierňovali a diskreditovali. Urazili aj mnohých ďalších, ktorí spochybnili
oficiálne stanovisko k ochoreniu COVID-19. A samozrejme, BBC a národná tlač sa pripojili a zaútočili
na tých, ktorí sa zverejnením pravdy, ktorá je pre nich neprijateľná, rozhodli spochybňovať oficiálne
stanovisko.
Teraz sa však obávam, že genocídni šialenci, jazdci z apokalypsy, ktorí počali toto klamstvo, nás vedú
do Armagedonu.

Už dlho som presvedčený, že architekti tohto podvodu očakávali smrť miliónov ľudí.

Teraz sa však domnievam, že kriminálne mozgy, ktoré vytvorili tento podvod, zásadne podcenili
nebezpečenstvo experimentálnych vakcín, ktoré tak vytrvalo podporovali. Milióny ľudí, ktorí dostanú
jednu z očkovacích látok proti ochoreniu COVID-19, by mohli zomrieť na následky tohto očkovania.
Teraz vysvetlím ako a prečo.

Klam samozrejme začal Fergusonovými bláznivými špekuláciami s Imperial College. Ferguson je
matematický modelár s ohromujúcimi výsledkami. Ľudia, ktorí plánovali tento podvod, vedeli, že
Fergusonove predpovede sú absurdné. Mali vedieť, že Fergusonove závery boli absurdne
nesprávne. Napriek tomu boli jeho predpovede použité ako výhovorka pre blokovanie, spoločenské
dištancovanie, masky, zatvorenie škôl a nemocníc. Celé to bolo úplné šialenstvo
Bolo by logické izolovať infikovaných (rovnako ako sú izolovaní ľudia s chrípkou, to znamená zostať
doma) a chrániť najzraniteľnejších, najmä starších ľudí so srdcovými alebo dýchacími problémami.
Ale politici a ich poradcovia robili veci inak. A ktokoľvek sa pýtal, čo sa deje a prečo to robia, bol
znevažovaný a umlčaný.

Faktom je, že imunitný systém zdravých ľudí sa posilňuje interakciou s inými osobami. Zdravé deti a
mladí ľudia majú veľmi silný imunitný systém. Len starší ľudia majú väčšie riziko nakazenia sa novým
vírusom. A napriek tomu nás svetoví politici a ich poradcovia zámerne zatiahli do programu



hromadného očkovania.

Verejnosť bola ubezpečená, že len prostredníctvom rozsiahleho vakcinačného programu bude môcť
znovu získať niektoré zo svojich stratených slobôd. Vždy to bol nebezpečný nezmysel.

Experimentálne vakcíny, ktoré boli tak bleskurýchlo schválené, však nikdy nemali taký účinok ako
mali mať. Tieto vakcíny neboli vyvinuté tak, aby zabraňovali alebo zastavovali šírenie infekcie, ani
nezabránia ľuďom v kontakte s vakcínou COVID-19 alebo ju prestali šíriť. Vakcíny iba pomáhajú
znížiť závažnosť príznakov u niektorých ľudí, ktorým boli podané. Väčšina ľudí tomu samozrejme
neverí. Drvivá väčšina očkovaných sa domnieva, že sú chránení pred infekciou. Toto je ďalší
podvod.
Okrem relatívne dôležitého faktu, že vakcíny nefungujú tak, ako si ľudia myslia, existujú tri ďalšie
veľké problémy spojené s vakcínami.

Prvým problémom je samozrejme to, že tieto experimentálne vakcíny sa už ukázali ako
mimoriadne nebezpečné – už zabili mnoho ľudí a v mnohých ďalších spôsobili vážne
vedľajšie účinky. Rozsah tohto konkrétneho problému možno posúdiť skutočnosťou, že úrady
uznávajú, že pravdepodobne nahlásia len 1 zo 100 úmrtí súvisiacich s očkovacou látkou a vážnych
zdravotných zranení.
Nie je možné predpovedať, koľko ľudí zomrie na alergické reakcie, srdcové choroby, mŕtvice,
neurologické problémy alebo koľko ľudí oslepne alebo bude paralyzovaných.
Na mojej webovej stránke je zoznam ľudí, o ktorých je známe, že ochoreli alebo zomreli.

Keď si človek prečíta tento zoznam, je naplnený hrôzou. Počet obetí je desivý, ale väčšina vládnych
agentúr naďalej trvá na tom, že toto všetko je len nehoda. Keď niekto zomrel 60 alebo 28 dní po
pozitívnom testovaní na COVID-19 (a hoci výsledok testu bol nepravdivý), COVID-19 bol automaticky
uvedený ako príčina úmrtia na zvýšenie štatistík. Ale keď zdraví mladí ľudia zomrú v priebehu
niekoľkých hodín po očkovaní, ich smrť sa jednoducho nazýva nehoda. Koľko takýchto tragických
,,nehôd“ sa už stalo ..

Druhým problémom je porucha imunitného systému známa ako „patogénne ohnisko“, ktoré
môže viesť k cytokínovej búrke. Ide o to, že imunitný systém očkovanej osoby bude pripravený
reagovať veľmi dramaticky, ak v budúcnosti táto osoba príde do kontaktu s vírusom. Výsledok by
mohol byť katastrofálny a obávam sa, že sa to stane na jeseň a počas ďalšej zimy. Keď sa očkovaní
ľudia stretnú s koronavírusom, budú mať naozaj veľké problémy. Ich imunitný systém bude prehnane
pôsobiť a úmrtnosť sa pravdepodobne zvýši.
Pacienti neboli na tento problém formálne upozornení, hoci dôkazy boli zverejnené v medzinárodnom
vestníku klinickej praxe z októbra 2020. Tento článok má názov „Zverejnenie informovaného
súhlasu pokusných subjektov s vakcínami o riziku zhoršenia klinického ochorenia
vakcínami COVID-19“.
Neexistoval však jediný informovaný súhlas pacientov a mám podozrenie, že väčšina lekárov si stále
neuvedomuje riziká spojené s vakcínou.

Je veľmi pravdepodobné, že zabijú starších a imunokompromitovaných ľudí.

Čo zhoršuje vašu imunitu? Nosenie rúška, izolácia od ostatných a nedostatok slnečného
žiarenia sú tri zrejmé dôvody. A ešte ďalšia vec – nadmerná konzumácia alkoholu a tabaku
doma.

Úmrtnosť pravdepodobne stúpne na jeseň, keď existuje veľká pravdepodobnosť, že očkovaní jedinci
budú vírusu vystavení. Koronavírus sa rýchlo šíri na jeseň a v zime.
V dôsledku epidémie s vysokou úmrtnosťou začnú štátne štruktúry podporovať ďalšie kolo očkovania.



Samozrejme, veľa sa hovorí o mutácii, budú sa vyrábať nové, narýchlo vyvinuté vakcíny a potom ich
budú intenzívne propagovať „veľkí špecialisti“, ktorí vôbec nemajú základné znalosti v oblasti
medicíny alebo vakcín. Lekári, ktorí si uvedomujú nebezpečenstvá a pochybujú o vakcínach, ako
vždy, budú umlčaní.

Možno vás to prekvapí, ale verím, že ľudia, ktorí stoja za týmto podvodom, vedeli, že sa to
stane. Bolo to súčasťou ich diabolského plánu.

Vedeli, že úmrtnosť sa na jeseň a v zime zvýši, takže ju vždy plánovali pripísať novej verzii COVID-19,
jednej z tisícok mutácií, ktoré sa objavia na jeseň. Už dlho mám podozrenie, že budú podporovať
očkovanie aj každých pár mesiacov alebo ešte častejšie – napríklad mesačne. Keď som použil slovo
„hoax“, chcel som kritizovať reakciu na vírusovú infekciu ako chrípku. Reakcia na to bola šialene
prehnaná.

Mám dojem, že to bol tiež dôvod ironického úsmevu Billa a Melindy Gatesových, keď naznačili, že
možno nebudeme brať prvú pandémiu vážne, ale ďalšiu budeme brať oveľa vážnejšie.

Verím, že oni a všetci ostatní, ktorí sa podieľali na tomto podvode, predpokladali, že budú úplne v
bezpečí, pretože by sa vlastne nedali očkovať. Mám podozrenie, že veľa elitných a ďalších
významných osobností dostalo namiesto nejakej experimentálnej vakcíny placebo.

Nikdy im nehrozilo vážne poškodenie zdravia alebo smrť v dôsledku očkovania alebo dokonca
skutočnosť, že vývoj patogénneho ohniska by ich urobil neuveriteľne zraniteľnými pri ďalšom
kontakte s vírusovou infekciou.

Verím, že elita bola presvedčená o ich bezpečnosti. Myslím, že prišli s plánom, ktorý povedie k
miliónom mŕtvych, ale že ich to v žiadnom prípade neohrozí.

Ale som presvedčený, že urobili obrovskú, zásadnú chybu.

A to nás privádza k tretiemu problému, problému, ktorý očividne nezobrali do úvahy.

Na tento problém nedávno upozornil Dr. Gerd Vanden Bossche, významný odborník na vakcíny.
Spočiatku som bol skeptický voči tomu, čo hovorí, pretože predtým pracoval pre GAVI a nadáciu
Gatesových. Toto je posledný človek na svete, o ktorom sa dá povedať, že je proti očkovaniu.
Dr. Bossche poukázal na to, že vakcíny, ktoré sa v súčasnosti používajú, sú zlou zbraňou proti tejto
vírusovej infekcii.

To je katastrofálne – podaním týchto vakcín miliónom ľudí učíme vírus mutovať a stáva sa
silnejším a smrteľnejším. Snahy o vynájdenie nových vakcín pre nové mutácie všetko len
zhoršujú, pretože vedci sú vždy o krok pozadu za mutáciami. A ľudia, ktorí boli očkovaní,
teraz šíria mutované vírusy medzi svoje okolie. Mutácie sa stávajú silnejšími a
smrteľnejšími.

Koniec lockdownov je bezchybne naplánovaný tak, aby sa zabezpečilo maximálne rozšírenie nových
mutácií koronavírusu.

BM: možno ste ostali prekvapení prečo Veľká Británia ruší všetky zákazy…

Je tu ďalší problém: za normálnych podmienok sú v našom tele špeciálne biele krvinky, ktoré nám
pomáhajú eliminovať infekcie. Tieto biele krvinky, takzvané NK bunky (NK = prirodzený zabijak),
pomáhajú zabíjať škodlivé bunky, ktoré „vniknú“ do tela. Akonáhle NK bunky dokončia svoju prácu,
objavia sa naše protilátky a vyčistia vytvorený neporiadok.

https://www.podtatransky-kurier.sk/spravodajstvo/katastrofa-epickych-rozmerov-bude-vyvolana-masovym-ockovanim-ludstva-na-planete-zem


Dr. Bossche vysvetľuje, že vakcíny COVID-19 spúšťajú produkciu veľmi špecifických protilátok, ktoré
konkurujú prirodzenej obrane ľudí, ktorí boli očkovaní. To tlmí prirodzené obranné systémy
očkovaných osôb, pretože vyhrávajú špecifické protilátky produkované vakcínou. A tieto špecifické
protilátky sú silné. Zostávajú navždy v tele očkovanej osoby.

Katastrofálnym dôsledkom toho je, že prirodzená imunita desiatok alebo stoviek miliónov
očkovaných ľudí je účinne zničená. Ich imunitný systém nebude schopný bojovať proti
akejkoľvek zmutovanej variácii vírusu, ktorá vznikne v ich tele. A tieto zmutované vírusy sa
môžu šíriť v spoločnosti. Myslím, že preto existujú nové variácie vírusu v regiónoch, kde
bolo zaočkovaných veľa ľudí.

Vďaka tomu dáva očkovanie vírusu príležitosť stať sa oveľa nebezpečnejším. Každý
očkovaný človek sa môže stať sériovým vrahom, pretože jeho telo sa stáva laboratóriom
produkujúcim smrtiace vírusy. A čo je najhoršie, niektorí očkovaní ľudia sa môžu stať
asymptomatickými nosičmi, ktorí okolo seba šíria smrteľné vírusy.

Očkovaní ľudia nebudú môcť reagovať na mutácie, pretože ich vlastný imunitný systém bol zotročený
umelým systémom, ktorý pochádza z vakcíny a bol navrhnutý na boj proti pôvodnej podobe
koronavírusu.

Očkovaní ľudia budú vystavení veľkému riziku, akonáhle sa začnú šíriť nové mutácie. Ich
telá sa neustále a výlučne zameriavajú na ochranu pred rýchlo zastaralou formou vírusu.

Očkovanie novými vakcínami nepomôže, pretože zmutovaný vírus bude nezraniteľný. Vedci,
ktorí vyrábajú vakcíny, nebudú schopní predbiehať mutujúci vírus. Malo sa to predvídať.
Preto vakcíny proti chrípke často nefungujú.

Politici a ich poradcovia budú podvádzať a tí, ktorí nie sú očkovaní, budú obviňovaní z
vývoja nových mutácií a zvýšenia úmrtnosti.

Ak má však Dr. Bossche pravdu (a ja si to myslím ), potom ľudstvo budú ohrozovať očkovaní
ľudia. Budú predstavovať veľkú hrozbu pre každého, kto bol očkovaný, ale aj pre nezaočkovaných,
pretože vírusy, ktoré šíria, sú nebezpečnejšie ako tie pôvodné.
Nachádzame sa na veľmi nebezpečnom území.

Ak tento vakcinačný program nezastavíme teraz, nie je prehnané povedať, že v stávke je
budúcnosť ľudstva.

Je to plán tých, ktorí sa snažia zaviesť Veľký reset?
Úprimne povedané neviem.
Možno ich stálym cieľom bolo zabiť nás všetkých.
Alebo sa ich zlomyseľné sprisahanie len vymklo spod kontroly?
Vždy sa mi zdalo, že vo Veľkej Británii vedú národnú reakciu na súčasnú situáciu úplne nevhodní
ľudia ako Ferguson, Hancock, Witt a Wales. Pokiaľ ide o USA, domnievam sa, že touto nevhodnou
osobou bol Dr. Fauci.

BM: u nás Mikas, Krčméry, Jančuška, Sabáka a iní

Celý čas som sa obával, že budú zvolení práve preto, že nie sú spôsobilí na túto úlohu. Všetko, čo
urobili, nám prinieslo škodu a úžitok pre nich a pre kriminálne otroctvo, ktoré sa pokúsilo ustanoviť



Agendu 21 a Veľký reset.

Neustále potláčanie slobodnej diskusie nás priviedlo priamo k tejto priepasti.

Žiadnemu z týchto jednotlivcov nemalo byť umožnené získať takúto moc nad našimi životmi, a to iba
z dôvodu rozsiahlej cenzúry opozičných názorov, ktorá nikdy predtým neexistovala. Zakrytie
mainstreamových médií aj internetových gigantov celú situáciu mimoriadne sťažilo. Myslia si, že
budú v bezpečí?
Existuje skutočné riziko, že namiesto toho aby zabili „iba“ 90% – 95% populácie (ako pôvodne chcela
zlá elita), omylom zabijú všetkých, teda úplne vyhladia ľudstvo.

Máme veľmi málo času na záchranu. Potrebujeme posilniť náš imunitný systém a paradoxne sa
možno budeme musieť držať ďalej od očkovaných ľudí. Zrejme budúci týždeň napíšem článok o tom,
ako môžete posilniť imunitný systém.
Už chápete, prečo je to najdôležitejší článok, ktorý som o COVID-19 napísal, a možno ten
najdôležitejší, aký ste kedy čítali?
Môj článok sa nedostane do mainstreamových médií, ktoré potláčajú pravdu a odmietajú akúkoľvek
debatu alebo diskusiu. Napríklad YouTube odmieta zverejňovať videá, ktoré spochybňujú čokoľvek,
čo propaguje zločinecké zariadenie.
Preto pošlite tento článok lekárom a novinárom, priateľom a rodine
Dúfam, že dr. Bossche sa mýli. Dúfam, že sa tiež mýlim.

BM : článok vyšiel 13. marca 2021. Prečo som ho uviedol v plnom znení?

Situácia v najviac zaočkovaných krajinách bohužiaľ potvrdzuje tvrdenia v článku.
Z dnešného  twiteru:
Deje sa niečo naozaj zvláštne: v Európe sme svedkami prudkého nárastu na mnohých miestach, kde
už bola väčšina obyvateľstva očkovaná. Zároveň sa nezdá, že by 15 najmenej zaočkovaných krajín
čelilo nejakému problému. V určitom okamihu bude popieranie tohto problému bolestivé.
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